

**MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU
TINGKAT 4-8, MENARA PERMINT,
JALAN SULTAN ISMAIL,
20200 KUALA TERENGGANU**

KENYATAAN SEBUTHARGA SH 8/2016

NO SEBUTHARGA	KETERANGAN KERJA	PENDAFTARAN	BAYARAN
SH 8/2016	Sebutharga Untuk Mengadakan Kawalan Keselamatan Tanpa Senjata Api Di Bangunan Kompleks Kampong Tiong Dan Kawasan Persekitarannya. Lawatan Tapak : 18 Januari 2016 Jam : 11.30 pagi Tempat : Perkarangan Bangunan Kompleks Kampong Tiong .	220302/220801 Kawalan Keselamatan	Dokumen Sebutharga RM 20.00 Senaskah

2. Dokumen Sebutharga ini boleh dibeli dengan Harga sebagaimana yang tersebut diatas Di Bahagian Pengurusan Harta, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu Tingkat 4, Jalan Sultan Ismail, 20200 Kuala Terengganu pada waktu pejabat. Dokumen ini akan mula dijual pada hari **RABU, 20 Januari 2016 hingga RABU, 27 Januari 2016.**

3. Kontraktor dikehendaki mengemukakan surat Pendaftaran Asal dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan satu salinan yang telah disahkan hendaklah juga dilampirkan semasa pembelian Dokumen sebutharga ini dibuat.

4. Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan dmenterai. Nombor sebutharga dan jenis kerja hendaklah dinyatakan di muka surat tersebut dengan jelas serta dialamatkan kepada:

**DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU
TINGKAT 4 - 8, MENARA PERMINT, JALAN SULTAN ISMAIL
20200 KUALA TERENGGANU**

Atau masukkan sendiri ke dalam Peti Sebutharga yang disediakan di Bahagian Pengurusan Kontrak & Pelaburan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.

5. Dokumen Sebutharga hendaklah diserahkan sebelum atau pada **KHAMIS, 28 Januari 2016** pada jam **12.00 tengah hari**. Mana-mana sebutharga yang dihantar lewat daripada waktu serta tarikh tersebut, tidak akan dilayan.



*Your complimentary
use period has ended.
Thank you for using
PDF Complete.*

[Click Here to upgrade to
Unlimited Pages and Expanded Features](#)

6. Majlis Bandaraya Kuala Terengganu tidak terikat untuk menerima mana-mana sebutharga yang diterima.

A handwritten signature in black ink, consisting of several loops and a long horizontal stroke extending to the right.

**DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU**